
Pidä huolta tarjoilun aikana siitä, että gluteeniton tuote ei 
kosketa sellaista tuotetta, jossa on gluteenia.

•	 Pidä huolta siitä, että tarjoilun henkilökunta tietää, mitä 
noutopöydän ruokalajit sisältävät.

•	 Merkitse gluteenittomat tuotteet selkeästi G-merkillä 
ruokalistaan ja noutopöytään.

•	 Merkitse noutopöytään näkyville siinä olevien tuotteiden nimet ja 
niiden raaka-aineet.

•	 Laita gluteeniton ruoka erilleen sellaisesta ruoasta, jossa on 
gluteenia. Näin gluteeniton ruoka ei vahingossa sekoitu tavallisen 
ruoan sekaan.

•	 Tarjoa gluteeniton leipä eri astiassa kuin tavallinen leipä.

•	 Laita gluteeniton leipä linjaston ylimmälle tasolle tai sivupöydälle. 
Gluteeniton leipä on hyvä suojata kuvulla tai kelmulla. Muista 
merkitä myös gluteeniton leipä G-merkillä.

•	 Varaa keliaakikolle oma annosrasva.

•	 Varaa kaikille gluteenittomille ruokalajeille omat ottimet.
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